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Protokół Nr 35 / 22

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 20 maja 2022 r. 

W posiedzeniu  udział  wzięło  4  członków komisji  (Lista  obecności  w załączeniu),  Wójt

Gminy  –  J.  Gołubowski,  Sekretarz  Gminy  –  J.  Chomczuk,  B.  Masalska  –  Skarbnik  Gminy.

Przewodniczący Komisji P. Nieścieruk, powitał obecnych i przedstawił porządek obrad, do którego

nie wniesiono uwag. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 głosy „za”),

przedstawiający się następująco: 

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXVIII sesję Rady Gminy.

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2021 r. oraz sprawozdań

finansowych za 2021 rok. 

3. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2021 rok.

4. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2021 roku.

5. Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  Współpracy  Gminy  Narewka  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w
roku 2021.

6. Wolne wnioski.

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXVIII sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag)

n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XXXVIII sesji w dniu 24 maja 2022 r. (4 głosów „za”)

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

 zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022; 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

Skarbnik  Gminy  B.  Masalska  szczegółowo  przedstawiła  projekty  uchwał  i  omówiła

zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku Nr 6 do projektu uchwały.  Członkowie Komisji

przy 3 głosach „za” i  1 „wstrzymujący się” zaopiniowali  pozytywnie zaproponowane projekty

uchwał. 

 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że uchwała dotyczy

możliwości wprowadzenia dopłaty ze środków własnych gminy do gospodarowania odpadami w

sytuacji,  gdy  środki  wnoszone  przez  mieszkańców  nie  zabezpieczą  kosztów  funkcjonowania



systemu  gospodarowania  odpadami.  Członkowie  Komisji  przy  4  głosach  „za”  zaopiniowali

pozytywnie zaproponowane projekty uchwał. 

 przyjęcia stanowiska Rady Gminy Narewka w sprawie przebiegu ścieżki rowerowej wzdłuż
drogi wojewódzkiej na odcinku Hajnówka – Białowieża; 

W.  Bondaruk  wyjaśniła,  że  uczestniczyła  w  posiedzeniach  grup  roboczych  w  sprawie

planowanego przebiegu ścieżki  i  popiera wariant  południowy przebiegu ścieżki.  Podkreśliła,  że

radnym  powinny  być  przedstawione  wszystkie  warianty  zaproponowanej  ścieżki  rowerowej.

Sekretarz Gminy J. Chomczuk wyjaśnił, że samorządy opowiadają się za wariantem północnym

przebiegu ścieżki, w związku z tym również taki projekt został przedstawiony radnym. 

 Członkowie  Komisji  przy  3  głosach  „za”  i  1  „wstrzymujący  się”  zaopiniowali  pozytywnie

zaproponowany projekt uchwały. 

 udziału  Gminy  Narewka  w  opracowaniu  i  realizacji  Lokalnej  Strategii  Rozwoju
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska” na lata 2021-2027;

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków
ratowników ochotniczej straży pożarnej, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji
ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu; 

 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Narewka; 

 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyznaczenia  miejsca  do  prowadzenia  handlu  w piątki
i soboty  przez  rolników  i ich  domowników  oraz  określenia  zasad  prowadzenia  handlu
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu.

Członkowie Komisji przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty

uchwał. 

Dalszych  uwag  nie  zgłaszano  i  jednogłośnie  zaopiniowano  projekty  uchwał  będące

przedmiotem obrad Komisji. (W załączeniu). 

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2021

r. oraz sprawozdań finansowych za 2021 rok.

Skarbnik Gminy – B. Masalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu w 2021 r.

oraz sprawozdanie finansowe za 2021 rok. Dodatkowo przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Białymstoku wyrażoną Uchwałą Nr II-00321-76/2022 w sprawie wyrażenia

opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za

2021 rok. (W załączeniu). Skarbnik Gminy przedstawiła Zarządzenia Wójta Gminy Nr 299/2022 w

sprawie  przedłożenia  sprawozdań  finansowych  za  2021  rok  oraz  Nr  296/2022  w  sprawie

przedstawienia informacji  o przebiegu wykonania budżetu za 2021 rok oraz informacji o stanie

mienia Gminy. W toku dyskusji W. Bondaruk zaapelowała o przedstawienie planów inwestycyjnych

w  zakresie  realizacji  dróg  gminnych  na  rok  2022.  Wójt  Gminy  przedstawił  wykaz  dróg



planowanych do powierzchniowego utrwalenia, a następnie omówił sposób ich realizacji. Kolejno

pomówił zadania planowane do realizacji tj. modernizacja sali gimnastycznej, punkt rehabilitacji,

rewitalizacja Lewkowa Starego, budowa drogi do stadionu w Narewce.

Komisja zapytań nie wnosiła i zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania

budżetu za 2021 rok, które przy 3 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” zaopiniowała pozytywnie.

(W załączeniu)

Do punktu 3-go. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka w

2021 roku.

Inspektor  –  B.  Niewiadomska  –  Golonko  przedstawiła  Informację  z  realizacji  uchwał

podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2021 roku. Do przedstawionej informacji zapytań ani

uwag nie zgłoszono. ( W załączeniu). 

Do punktu  4-go.  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  Współpracy  Gminy  Narewka  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego w roku 2021.

Sekretarz  Gminy  –  Jan  Chomczuk  przedstawił  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu

Współpracy  Gminy  Narewka  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2021. Członkowie Komisji zapoznali się z

przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu). 

Do punktu 5-go. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2021 rok.

E.  Potoniec  –  Kierownik  GOPS  w  Narewce  przedstawiła  Ocenę  Zasobów  Pomocy

Społecznej  w  Narewce  wyjaśniając,  że  jest  to  tabelaryczne  uzupełnienie  Sprawozdania  z

działalności GOPS w 2021 roku, które przedstawione zostało na poprzednim posiedzeniu Komisji.

Członkowie  Komisji  zapoznali  się  z  przedstawionym  sprawozdaniem  i  nie  wnieśli  uwag.  (W

załączeniu). 

Do punktu 6-go. Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach Wójt Gminy zabierając głos przedstawił pisma wpływające do gminy

tj. pismo parafii prawosławnej w Narewce w sprawie drogi na plebanię – komisja uznała, że droga

wykonana  zostanie  w  miarę  posiadanych  środków  finansowych;  dotacji  dla  Policji  –  Komisja

zaproponowała 5 000,00 zł, dotacja dla PSP w Hajnówce zaproponowano dotację w wysokości 10

000,00 zł. Odnośnie pisma w sprawie sprzedaży Wiąckowa i Chryzanowa.  Wójt Gminy wyjaśnił,

że trwa procedura związana z wyceną tych nieruchomości. Dodatkowo Wójt przedstawił pismo w

sprawie dopłaty do kursu autobusu w okresie wakacyjnym w kwocie ok. 3000,00 zł. Członkowie



Komisji  jednogłośnie  wyrazili  zgodę  na  wskazaną  kwotę  dopłaty.  Dodatkowo  Wójt  Gminy

przedstawił pismo w sprawie planowanej likwidacji Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Siemianówce.

W dalszej części posiedzenia podejmowano temat funkcjonowania żłobka w Narewce, zgłoszono

równanie dróg gminnych na Kasjany, Kapitańszczyznę i naprawę drogi Narewka – Bernacki Most -

Krzywiec. B. Birycka zgłosiła do naprawy usunięcia krzewów z ul. Jesionowej w Siemianówce,

naprawę zniszczonej barierki przy wyjeździe z drogi powiatowej na gminną. Podejmowano temat

dzierżawy działek nr 337, 339, 340 i 341 w Siemianówce. Omawiano temat oświetlenia ulicznego

na koloniach miejscowości m.in. Skupowa, zaproponowano lampy solarne. Na wniosek radnych

przedstawione zostały planowane imprezy na terenie gminy w okresie letnio – jesiennym. 

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokolant:

Barbara Niewiadomska-Golonko

Przewodniczący posiedzenia

                      Paweł Nieścieruk


